
ZAPISNIK  SESTANKA 1. IZREDNEGA OBČNEGA ZBORA SINOLOŠKEGA DRUŠTVA YUAN

V ŠOLSKEM LETU 2015/2016

Datum:  6. 10. 2015

Kraj: Filozofska fakulteta UL, Ljubljana. 

Predsednik društva:  Matej Zima

Prisotni: predsednik  Matej Zima, člani Maja Piuzi,  Aleša Čuk Antičevič, Luka Furjan, Maks Marn, 
Miha Lukman, Urban Marčič, Vid Seth Peterson in Andreja Lampret.

DNEVNI RED:

1. Izvedba preostalih zadanih načrtov za letošnje leto (spletna stran, brucovanje, simpozij)
2. Gledališka predstava na temo 20. letnice oddelka v okviru Sejma akademske knjige liber.ac
3. Tajvanski raziskovalni center in finančni plan
4. Kandidati za ŠOFF, ŠSFF, tutorji
5. Razno

K točki 1.

Predsednik  društva  je  prisotne člane seznanil   z  načrti,  ki  so  predvideni  za  tekoče študijsko  leto
2015/2016.  Podrobneje nas je  seznanil  z  napredkom postavitve nove spletne strani,  ki  je  postala
zopet aktualna s pridobitvijo gostovanja pri  ARNES-u. Zaradi nedostopnosti stare domene yuan.si,
smo  podali  ter  predebatirali  nekatere  predloge  možnih  domen  (društvo-yuan.si,  sinolog.si  ipd.).
Podrobneje  smo po predlogi  oblikovalke  Lili  Saje,  pregledali  tudi  samo sestavo  spletne strani  ter
vsebine, ki jih bo vključevala. Glede dostopnosti vsebin širši javnosti oziroma o vsebinah, ki bi bile
dostopne le z registracijo oziroma geslom smo se strinjali, da naj bo stran odprta vsem sinologom,
jedro pa naj bo študentsko. Za to bi potrebovali študenta, ki bi bil pripravljen stran urejati, saj nam v
primeru možnosti prehoda na Wordpress strežnika ne bo treba vzdrževati. 

Na hitro smo omenili tudi simpozij, ki bi ga lahko v prihodnje organizirali, o čemer pa bo več časa za
razpravo namenjenih na naslednjih sestankih. 

Med debato o brucovanju je bila omenjena tudi čajanka, ki jo organizirajo oddelčni tutorji. Prišli smo
do ideje,  da bi  bila  lahko čajanka odlična priložnost,  da  se  bolje  spoznamo ter  hkrati tudi  bruce
seznanimo z  društvom ter  našimi  dejavnostmi.  Čajanka  bi  lahko  predstavljala  nekakšen  uvod  na
priprave za brucovanje, saj bi se je udeležili nekateri socialno aktivnejši bruci na oddelku. Predlog
članov je bil tudi, da bi se poleg čajank ponovno začeli izvajati filmski večeri. Glede tega je potrebno
kontaktirati Matjaža Vidmarja, ki ima s tem največ izkušenj. Predsednik nas je bolje seznanil tudi s
Forumom  sinološkega  društva  Yuan,  ki  deluje  znotraj  e-izobraževanja.  Tja  lahko  pošljemo  razne



predloge ter razvijamo debate. Predstavil nam je tudi stran jobberBase, kjer bomo lahko objavljali
prosta delovna mesta za sinologe.

K točki 2.

Ker   Oddelek  za  Azijske  študije  letos  praznuje  20.  obletnico,  so  se  odločili,  da  bodo to  okroglo
obletnico okronali s krajšo predstavo. Predstava z naslovom Potovanje na Vzhod bo potekala v času
Sejma akademske knjige liber.ac. Sejem se odvija v mesecu maju in sicer v Foersterjevem vrtu za
Filozofsko fakulteto. Potrebovali bi nekoga, ki bi spisal krajši scenarij (približno tri dejanja), vsebovati
pa bi morala nekaj vzporednic z znanim kitajskim romanom Potovanje na Zahod.  

K točki 3. 

TRC se seli  pod okrilje  Filozofske fakultete,  kar pomeni,  da bi se bilo potrebno čim prej  finančno
opomoči, saj nam je v preteklosti TRC nudil veliko finančno oporo. Ponovno je bil podan predlog o
uvedbi  članarine.  Le-ta  bi  bila  simbolična,  omenjala  se  je  vsota  5€,  vendar  še  nismo  ničesar
natančneje določili in sprejeli. O predlogu bo tekla beseda tudi na naslednjem sestanku. 

Prav tako pa bi bilo potrebno narediti seznam vseh članov, ta evidenca bi nam olajšala nadaljnje delo
(sploh v primeru uvedbe članarine). 

K točki 4.

Točka ni bila posebej obravnavana. Oddelek ima tri  tutorje, vsaka katedra ima po enega. Sinologi
imamo koordinatorja  tutorjev  Vida  Petersona,  ki  je  bil  na  sestanku  tudi  prisoten  ter  predstavlja
pomemben člen,  ki  nam bo omogočil  tesnejše  sodelovanje  s  kolegi  iz  preostalih  dveh  oddelčnih
kateder. V ŠOFFu ter ŠSFFju nimamo predstavnikov, pa bi bilo to nujno potrebno zaradi financ. 

K točki 5.

S strani  preostalih dveh oddelčnih kateder je prišla  kritika, da je  bilo lanskoletno brucovanje zelo
sinološko  obarvano  ter  so  se  počutili  zapostavljene,  poleg  tega  pa  naj  bi  brucovanje  potekalo
prepozno. Datum brucovanja se po vsej verjetnosti ne bo prestavljal, saj že tradicionalno poteka v
mesecu decembru. Kar pa se tiče zapostavljenosti članov preostalih dveh kateder, da se le-to ne bi
ponovilo,  bomo  k  sodelovanju  pri  sestavi  programa  ter  samega  dogajanja  povabili  tudi  tutorki
dotičnih  kateder.  Na  naslednji  sestanek,  ko  bo  najverjetneje  že  tekla  beseda  o  pripravah  na
brucovanje,  bomo  povabili  tudi  predstavnike  preostalih  dveh  kateder  ter  bomo  tako  s  skupnimi
močmi pripravili program ter organizirali dogodek. 

Zaključek:

1. Čim  prej  bo  potrebno  sestaviti  celoten  seznam  aktivnosti,  ki  bodo  potekale  v  tekočem
študijskem  letu.  S  seznamom  aktivnosti  ter  delovanje  društva  bi  lahko  seznanili
Veleposlaništvo  LRK  v  Ljubljani   ter  zaprosili  za  sofinanciranje  določenih  aktivnosti.  Z
delovanjem društva bi prav tako lahko seznanili tudi druge organizacije in podjetja, ki so na
kakršenkoli način povezana s Kitajsko in njenim kulturnim prostorom. 

2. Natančna evidenca ter sestava članske liste ter obravnava predloga o uvedbi članarine.



3. Odločitev  za  naziv  nove  domene za  spletno  stran,  pomoč  študenta  pri  implementaciji  in
sodelovanje pri urejanju spletne vsebine. 

4. Izvedba filmskih večerov ter čajank.

Zapisala: Andreja Lampret  


